
Protokół nr 48/17 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 27.09.2017 r., godz. 10.00-15.00 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

 

Posiedzenie Komisji na podstawie listy obecności i stwierdzenia quorum otworzył Przewodniczący 

Komisji Mateusz Bobek. Nieobecny na posiedzeniu radny Andrzej Kościukiewicz. Spóźnienie: radna 

Iwona Czyż. Lista obecności stanowi zał. nr1 do protokołu. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował wykreślenie punktu 15- projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości z uwagi, że został on omyłkowo wpisany – za wykreśleniem 

głosowało 6 radnych. Ponadto zaproponowano wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Lubin nad zmianą w statucie sołectwa Lubin 

jako punkt 15 – za wprowadzeniem projektu opowiedziało się 6 radnych. Zmieniony porządek 

posiedzenia poddano pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 6 radnych. Porządek stanowi zał. Nr 2 

do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  23.08.2017. 

4. Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr I/6/14 z dnia 28.11.2014 r. w sprawie powołania 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych, określenie jej składu oraz podmiotu działania. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2017. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z 

dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. z 

siedzibą w Międzyzdrojach. 

9. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania ze skateparku przy ul. Gryfa 

Pomorskiego 61b w Międzyzdrojach. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży na terenie gminy Międzyzdroje. 

11. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Wicko nad 

zmianą w statucie sołectwa Wicko. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (przy ul. Komunalnej 

dz. 326/28 o pow. 251 m2). 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny przy 

ul. Światowida o pow. 29,72 m2). 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny przy 

ul. Książąt Pomorskich o pow. 77,64 m2). 

15. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Lubin nad 

zmianą w statucie sołectwa Lubin. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (przy ul. 1000-lecia PP, 

dz. Nr 408 o pow. 43 m2). 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (na okres 3 lat 

terenu o pow. 370 m2 i 77 m2, dz. 418 przy ul. Gryfa Pomorskiego). 

18. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Honorowy Obywatel Międzyzdrojów” ( Prof. 

Marian Rębkowski). 



19. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Światowy Związek 

Żołnierzy Armii Kraj owej Okręgu Szczecin). 

20. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Jerzy 

Mrówczyński). 

21. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Dariusz Traut). 

22. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (pośmiertnie Emma 

Petrow). 

23. Projekt uchwały w sprawie skargi  na działalność  Burmistrza Międzyzdrojów ( G.P. oraz K.Cz) 

24. Projekt uchwały w sprawie skargi  Pani E. Sz. na działalność  Burmistrza Międzyzdrojów. 

25. Projekt uchwały w sprawie uznania właściwości Rady Miejskiej do rozpoznania  skargi  R.R. 

na działalność Burmistrza Międzyzdrojów. 

26. Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana R.R. o niezałatwieniu skargi w terminie. 

27. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

28. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

29. Zakończenie posiedzenia. 

  

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  23.08.2017. 

 

Do protokołu radni nie wnieśli uwag. Protokół został zatwierdzony przez prowadzącego obrady. 

 

4. Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr I/6/14 z dnia 28.11.2014 r. w sprawie 

powołania Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych, określenie jej składu oraz 

podmiotu działania. 

 

Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych spośród swojego grona na nowego Przewodniczącego 

Komisji wybrała radnego Filipa Szyszkowskiego. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 6 radnych. 

   ---------------------przyszła radna Iwona Czyż, 7 radnych na komisji -------------- 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2017. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik.  

Komisja analizowała wydatek w kwocie 45 tys. zł. na dokumentację budowy hali przy Szkole 

Podstawowej nr 2 w Wapnicy. Burmistrz powiedział, że szacowany koszt w zależności od wielkości 

pomieszczeń i ew. trybuny wynosi 1 100 – 1 400 mln zł. Ponadto Burmistrz zgodnie z wnioskiem 

Komisji przedłożył planowane inwestycje w sektorze oświatowym, z którymi Komisja się zapoznała. 

 Radna Czyż uważa, że ten wydatek i tą inwestycję powinno się przenieść do budżetu na rok 

2018. Według radnej jest za mało danych w tym temacie. Pani Czyż obawia się, że jeśli zrobimy tą 

dokumentację to trafi ona na półkę, ponieważ nie będzie środków na budowę hali. Temat trzeba 

przeanalizować na spokojnie.  Radna zgłosiła wniosek o wykreślenie z projektu budżetu kwoty 45 tys. 

na budowę hali przy SP. 2- za wnioskiem głosowało 4 radnych, 1 osoba była przeciwna, 2 wstrzymały 

się od głosu.  

 Radna Klucha zapytała o dodatkowe kwoty na wynagrodzenie pracowników. 

 Burmistrz wyjaśnił, że z związku z tym, że osoby pracujące w gospodarce odpadami mają 

wynagrodzenia w innym paragrafie, trzeba było zwiększyć środki na podwyżki, które zostały 

zaplanowane. Jest to kwota dla 4 osób. Na pytanie radnej Czyż o zakup udziałów Burmistrz wyjaśnił, 

że udało się kupić ostatnie udziały w spółce Nowe Centrum i to jest kwota, która została po tej transakcji.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem uchwały wraz z wniosekiem głosowało 7 radnych. 

 



6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Agnieszka Sadka. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 7 radnych. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

 

Zmiany wynikają z poprzednich projektów uchwał- powiedziała Pani Skarbnik. 

 

STANOWISKO: 6 radnych głosowało za przyjęciem projektu, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie obrady komisji zostały wznowione. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. 

z siedzibą w Międzyzdrojach. 

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Jadwiga Bober. Jest to pokłosie rozmów w z radnymi na temat 

stworzenia spółki sportowej. To jest dopiero pierwszy etap w jej utworzeniu.  Spółka będzie 

jednoosobowa i będzie zajmowała się zadaniami z zakresu sportu. Przy akcie założycielskim powstanie 

specjalny katalog zadań, który uszczegółowi dokładny zakres działań. Radny Bobek dodał, że Rada 

Sportu wyraziła w większości pozytywną opinię nt. powstania spółki z zastrzeżeniem, że kluby 

zachowają swoją autonomiczność.  

 Zdaniem radnej Czyż sama idea jest dobra, natomiast jest to za szybko podjęte działanie. Radni 

nie znają wszystkich danych, nie ma harmonogramu przejęcia poszczególnych obiektów, jak również 

statutu spółki. Jest to za mało aby podjąć taką decyzję. Radna obawia się, że stracimy kontrolę nad tą 

spółką, jak również nad dzierżawionymi obiektami. 

 Radna Klucha przypomniała, że temat ciągnie się już kilka lat. Burmistrz dodał, że to jest 

czasochłonna procedura. Trzeba wygasić trwały zarząd ZOŚ, zrobić wyceny itp. Uchwała to dopiero 

początek całej procedury. Jeżeli uznamy, że obiekty będą przekazane w formie dzierżawy dla spółki to 

po jej zakończeniu można spółkę rozwiązać, bo nie będzie miała obiektów, by nimi zarządzać. W 

umowie zawrzemy zapis, mówiący o tym, że spółka bez zgody właściciela, czyli gminy nie będzie 

mogła nic poddzierżawiać. Także każda zgoda o dzierżawę przejdzie przez Radę Miejską. Operator 

zatrudni tyle osób, ile będzie potrzebował do realizacji zadań, jeżeli chodzi o pytanie związane z kwestią 

zatrudnienia – powiedział Burmistrz. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu głosowało 5 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania ze skateparku przy ul. 

Gryfa Pomorskiego 61b w Międzyzdrojach. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Bober, informując, że taki regulamin jest koniecznością, aby móc 

użytkować skatepark. 

 

STANOWISKO: 7 radnych głosowało za przyjęciem projektu. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży na terenie gminy Międzyzdroje. 

 



Zagadnienie omówiła Pani Andżelika Przygodzka, która wyjaśniła, że limity, które obowiązywały do 

tej pory się kończą. Zapotrzebowanie jest dużo większe, ponieważ powstają nowe lokale 

gastronomiczne i ich właściciele występują o koncesję na sprzedaż alkoholu a my nie możemy takiej 

wydawać, bo limity się skończyły. Dlatego proponujemy je zwiększyć. Na pytanie radnego Sutyły, czy 

jest to faktyczne zapotrzebowanie, wyjaśniono, że tak. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 7 radnych. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Wicko 

nad zmianą w statucie sołectwa Wicko. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że aby móc zmienić statut najpierw jest konieczność przeprowadzenia konsultacji 

na ten temat z mieszkańcami. 

 

STANOWISKO: 7 radnych głosowało za przyjęciem. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (przy ul. 

Komunalnej dz. 326/28 o pow. 251 m2). 

 

Projekt uchwały omówiła Edyta Konarzewska, informując, że chodzi o sprzedaż dz. Nr 326/28 o pow. 

251 m2 na poprawę warunków zagospodarowania sąsiedniej nieruchomości.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny 

przy ul. Światowida o pow. 29,72 m2). 

 

Pani Edyta Konarzewska Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa omówiła 

projekt uchwały. W związku ze zwolnieniem przez dotychczasowego najemcę mieszkalnego lokalu 

komunalnego nr 2 położonego przy ul. Światowida 16 w Międzyzdrojach, którego stan techniczny 

wymaga znacznych nakładów na remont umożliwiający przydział przedmiotowego lokalu w ramach  

zasobu  mieszkaniowego  gminy. 

 Na pytanie radnej Czyż o kwotę, Pani Konarzewska powiedziała, że nie ma jeszcze wyceny. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny 

przy ul. Książąt Pomorskich o pow. 77,64 m2). 

 

Sytuacja jest analogiczna do poprzedniego projektu uchwały – powiedziała Pani Kierownik. Jest to 

dosyć duży lokal. Szacowany koszt remontu to. Ok. 80 tys. zł. Koszt przewyższa możliwości finansowe 

osób, które są na liście oczekujących na mieszkanie. Jest to ostatni lokal w gminny w tym budynku. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Lubin 

nad zmianą w statucie sołectwa Lubin. 

 

Burmistrz powiedział, że jest to analogiczna sytuacja jak przy statucie sołectwa Wicko. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 7 radnych. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (przy ul. 1000-

lecia PP, dz. Nr 408 o pow. 43 m2). 

 



W związku z propozycją złożoną przez Stargardzkie Przedsiębiorstwo Budowlane „Marbud” Sp. z o.o. 

dotyczącą darowania gminie Międzyzdroje przysługującego spółce prawa użytkowania wieczystego do 

działki nr 408, która stałą się zbędna dla spółki, proponuje się podjęcie przedłożonego projektu uchwały- 

wyjaśniła Pani Edyta Konarzewska dodając, że Gmina nie będzie płacić podatku od darowizny. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (na okres 

3 lat terenu o pow. 370 m2 i 77 m2, dz. 418 przy ul. Gryfa Pomorskiego). 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Pani Edyta Konarzewska 

poinformowała, że w projekt uchwały jest związany z wnioskiem dotychczasowych dzierżawców o 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy na tereny o pow. 370 m² i 77 m², stanowiących części działki nr 

418.  

Radny Jan Węglorz zasugerował, że działka 418 jest idealna na budownictwo socjalne. Sąsiadującymi 

terenami są ogrody działkowe i sklep wielkopowierzchniowy.  

Burmistrz uważa, że jest to dobry pomysł. Trzeba tylko zmienić miejscowy plan dla tej działki i wpisać 

funkcję mieszkaniową. Działka jest na tyle duża, że można ją podzielić i część przeznaczyć na usługi. 

 

WNIOSEK: 

Wnioskuje się o zmianę okresu trwania dzierżawy na rok czasu – za wnioskiem 

głosowało 7 radnych. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 7 radnych. 

 

18. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Honorowy Obywatel Międzyzdrojów” ( Prof. 

Marian Rębkowski). 

 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz. Honorowa Kapituła pozytywnie zaopiniowała ten wniosek. 

Dzięki Profesorowi udało się wypromować naszą gminę pod kątem historycznym. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych. (nieobecni radni: Iwona Czyż i Dorota Klucha) 

19. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Światowy 

Związek Żołnierzy Armii Kraj owej Okręgu Szczecin). 

 

Burmistrz powiedział, że chcemy uhonorować wszystkich żołnierzy, którzy przez 25 lat przyjeżdżali do 

naszego miasta, uznając je za swój dom. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych(nieobecni radni: Iwona Czyż i Dorota Klucha) 

 

20. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Jerzy 

Mrówczyński). 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych(nieobecni radni: Iwona Czyż i Dorota Klucha) 

 

21. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Dariusz 

Traut). 

                ----------przyszła radna Czyż i radna Klucha- 7 radnych obecnych na komisji ------------------ 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczył Pan Czerski, który przedstawił komisji informację w temacie osoby 

Pana Trauta. Pan Jakubowski podzielił tą opinię. To nie jest najlepsza kandydatura do tytułu Zasłużony 

dla Międzyzdrojów.  



 Radna Czyż zaproponowała, aby zmienić sposób rozpatrywania wniosków o nadanie tytułów. 

Może najpierw radni powinni się z nimi zapoznać i z opinią mieszkańców, a dopiero potem przekazać 

je Kapitule. 

 Radny Bobek powiedział, że rozważając daną kandydaturę trzeba brać pod uwagę cały życiorys 

i dopiero potem ocenić całokształt. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały nie opowiedział się żaden radny, 3 osoby były 

przeciwne, 4 wstrzymały się od głosu. 

 

22. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (pośmiertnie 

Emma Petrow). 

 

STANOWISKO: 7 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały. 

 

23. Projekt uchwały w sprawie skargi  na działalność  Burmistrza Międzyzdrojów ( G.P. oraz 

K.Cz) 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że do treści uzasadnienia została dopisana 

informacja o wysłaniu do Eurovi pisma o przesłanie odczytów z czujników i o zdjęcie stempli.  

 Radny Węglorz powiedział, że firma chciała usunąć te stemple, ale skarżący się nie zgodzili 

informując, że będzie remont budynku.  

 Skarżąca wyjaśniła, że nikt z nimi na ten temat nie rozmawiał. Chcieliśmy mieć tylko pisemną 

informację o ściągnięciu stempli z okien.       

 Radna Czyż uważa, że niedopuszczalne było przyjęcie odbioru inwestycji z pozostawionymi w 

oknach stemplami. Dlatego też radna nie zgadza się z opinią Komisji Rewizyjnej i uznaniu skargi za 

bezzasadną. Skarga powinna być zasadna.  

 Radna Klucha ad vocem wyjaśniła, że większość rzeczy, o które wnosili skarżący została 

wykonana. Sama skarga była wielowątkowa, ale fakt, że do tej pory w oknach domu skarżących znajdują 

się stemple jest niedopuszczalne. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały głosował 1 radny, 5 osób było przeciwko (nieobecny 

na głosowaniu radny Krzysztof Szlaski) 

 

24. Projekt uchwały w sprawie skargi  Pani E. Sz. na działalność  Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

Skarga została uznana przez Komisję Rewizyjną za zasadną. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

25. Projekt uchwały w sprawie uznania właściwości Rady Miejskiej do rozpoznania  skargi  

R.R. na działalność Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

Zgodnie z procedurą przyjętą przy wpłynięciu skargi, Rada Miejska przesyła ją do Komisji Rewizyjnej. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

26. Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana R.R. o niezałatwieniu skargi w terminie. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych. 

 

27. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani Małaszko, która poinformowała o problemie z 

dofinansowaniem do budowy kanalizacji na terenie ogrodów działkowych. Okazało się,  że 



Stowarzyszenie nie może być wnioskodawcą przy składaniu wniosków o dofinansowanie. Może nim 

być gmina bądź ZWiK. ROD przekazałby pozostałe środki gminie na tą inwestycję. 

  Radny Bobek zastanawiał się nad kwestią w jakiej formie stowarzyszenie miałoby przekazać tą 

kwotę. Zdaniem radnego należy zastanowić się nad prawnymi możliwościami wystąpienia z takim 

wnioskiem. Radny proponuje, aby na następnym posiedzeniu przeanalizować tą sprawę dokładnie. 

 

28. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

Przewodniczący RM przedstawił radnym bieżącą korespondencję: 

1) Pismo dot. wykupu lokali w amfiteatrze. Komisja uznała, że należy na odrębnym posiedzeniu 

zająć się tą sprawą. 

2) Pismo dot. wyrażenia zgody na wybudowanie 2 tarasów w amfiteatrze – komisja uznała, że  

pismo należy odesłać do dalszych pracach w komisjach. Komisja odesłała pismo do dalszych 

prac w komisji. 

3) Pismo Pani D. Jagodzińskiej dot. mieszkania. Przewodniczący uważa, że należy je odesłać do 

MTBS zgodnie z kompetencjami. 

4) Pismo Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie podjęcia przez radnych uchwały o 

wygaszeniu mandatu radnego. 

5) Pismo wspólnoty Pod wieżyczkami. 

 

29. Zakończenie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął obrady. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska                                  Przewodniczący Komisji  

 

                   Mateusz Bobek 


